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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:2980 Stölder på byggarbetsplatser

Enligt en artikel i Dagens industri den 21 maj anmäldes närmare 6 000 
inbrottsstölder på byggarbetsplatser förra året. 

Trenden är stigande, och enligt branschorganisationen Byggföretagen 
uppskattas det totala värdet på det stulna ligga långt över 2 miljarder kronor. 
Det som stjäls är bland annat bygg- och arbetsmaskiner, byggnadsställningar, 
vitvaror och dörrar. Även byggmaterial som koppar stjäls.

Stölderna både försenar och fördyrar byggen, och bland de regioner där 
stölderna ökat mest märks Polisregion Väst där stölderna ökade med 26 procent 
förra året.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Vilka initiativ är statsrådet beredd att vidta för att minska inbrottsstölder från 
svenska byggarbetsplatser?

………………………………………

David Josefsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-25
Besvaras senast
2021-06-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


